
Saltum Strand Grundejerforening best. møde 1. april 2023.04.01 
 
Mødt: Knud, Svend , Lisbeth, Jens Ulrik, John. 
 
1. Dato for generalforsamling.  
 1. juli kl 10. Faarup Skovhus. 
Line Vestergaard Knudsen Aalborg Universitet om sommerhusudvikling. Knud undersøger. 
 
 
Vi indkalder til et Medlemsmøde omkring arbejdet med lokalplaner og med hovedformål at klæde 
medlemmer på til at lave læserbreve etc i løbet af sommeren og inden at den politiske proces starter 
rigtigt op, i perioden med administrativt arbejde. 
Møde planlægges til18. maj Kr Himmelfartsferien evt på lokalhistorisk bygning. Fredag den 19. 
maj.  
Vi inviterer Lisbeth Emmery (næstformand Teknisk udvalg) til at fortælle om, hvordan man i 
Jammerbugt Kommune har anvendt det materiale vi udarbejdede i forlængelse af medlemsmødet 
2022. 
John undersøger lokalemuligheder. 
Samtidig orienteringsmøde omkring bestyrelsesarbejde. 
 
2. Regnskab og budget. 
 
Regnskab og budget godkendt. 
 
 
3. Nyt om lokalplaner. 
 
Skal være færdige i 2023 måske først i 2024. 
John orienterede om ’det manglende samarbejde’ med forvaltningen og det ’gode samarbejde’med 
det  politiske system omkring Grundlaget for lokalplaner og arbejdet med lokalplaner. 
 
4. Nyt om opsætning af tov på sti 15 og sti 24.  
Intet nyt. 
 
 
5. SSJK generalforsamling. 
 
Knud, Svend, Lisbeth og John deltager. 
 
6. Fritidshusejernes Landsforening. 
Vi takker nej. 
 
7. Skrald på stikveje.: renovationsbilerne må ikke bakke.!!!!! 
Forvaltningen: Tag den med ro, og lad os se hvordan virkeligheden  bliver,.når den nye 
renovationsordning kommer rigtigt i gang. 
Hvis der stadig er problemer kontakt forvaltning (Tom Hansen på forvaltningen) eller den 
vognmand der står for renovationen. 
Nye renovationsspande fordeles i sidste uge i april . 



Vintervedligeholdelse!!! Vi står ikke for snerydning. 
 
8. Hastighed på Faarup Skovvej. 
 
 
Vi gør ikke mere. 
 
9. Hedeselskabet. 
Vi skal ikke have samarbejde med dem mere. Der har været for mange problemer. 
Er der grundlag for at vi forsøger med en anden entreprenør? (generalforsamling) 
Knud har haft kontakt med Hedeselskabet, de vil kontakte de medlemmer der er blevet lovet 
fældning af træer/buske, men hvor der intet er sket. 
 
10.evt. 
 
Medlemsstatus 544 medlemmer. 
Facebook 414  ikke privatsalg. 
Iskiosken Saltum Strand har fået en vært, åbner 1. april.  
 
 
Ref. Knud 


